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Zápis ze schůze výboru KCHČF 
dne 2. prosince 2021 

od 19.00 h prostřednictvím Microsoft Teams 
 

 

 

 

Přítomní: Tinka, Kerda, Rataj, Hermann, Pavlíková, Suchánek, Ing. Pavel Dostál, Ing. Havlát, 

Ing. Matějáková, Ing. Brzkovská, Morbicer, Horová, Uchytil, Bc. Iveta Dočkalová;  

 

Omluveni: Jaroslav Dostál, Josef Hlaváč, Brziak; 

 

Neomluveni: nikdo 

 

 

Program schůze výboru: 

 

1. Zahájení (Tinka) 
 Videokonferenční schůzi výboru zahájil v 19.00 h předseda výboru Josef Tinka a 

moderátor Pavel Dostál, který k videokonferenci přizval členy výboru. 

 

2. Kontrola zápisu ze dne 10. 9. 2021 (Rataj) 
 K zápisu z výboru 10. 9. 2021 byla uplatněna námitka předsedou DR Jaroslavem 

Dostálem, který na schůzi výboru dne 10.9. 2021 informoval o valné hromadě ČMKJ a o 

volbě nového předsedy Dalibora Smékala. V tomto směru byl zápis opraven a bude 

distribuován se zápisem z dnešní schůze. Oprava bude provedena i pro zápis na web. 

 

3. Kontrola plnění úkolů z minulého jednání + výsledky provedených jednání (Rataj-
Tinka) 
 Nevyřešená otázka – pořádání dalšího Světového poháru ČF – prosunuta na osobní 

jednání výboru. 

 Jiné informace a úkoly k plnění nebyly. 

 

4. Informace o korespondenčním hlasování (Rataj) 
 Uskutečnilo se korespondenční jednání na návrh Evy Pavlíkové – finanční odměna pro 

Ing. Novotného – za příkladnou reprezentaci klubu a českého fouska 

Jednomyslně korespondenčně schváleno – vyplaceno. 

Současně bylo navrženo předat na spádové schůzi čestné uznání a současně pohár pro 

nejúspěšnější fenu ČF. 

Jednomyslně schváleno – zařídí Stč. Pobočka 
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V této souvislosti je nutné připomenout na jednotlivé pobočky předání ocenění a pohárů pro 

psy a vůdce. 

 

5. Informace o hospodaření klubu (Pavlíková) 
 Ekonomka klubu Ing. Pavlíková informovala o finanční situaci klubu: 

Stav účtu k 2. 12. 2021 : 

Hlavní účet: 754.950,66 Kč 

Vedlejší účet: 100,- Kč 

Pokladna 4.180,- Kč 

 

6. Informace o výsledků dotací pro r. 2022 – Mgr. Rataj 
 Jednatel klubu informoval o podané žádosti na dotaci pro NNO pro rok 2022 žádáno o 

částku 150.650,- Kč – došlo k navýšení nákladů oproti předchozím roků a tedy i k navýšení 

požadované částky. 

V pátek 3. 12. po jednání výboru bylo doručeno usnesení MZe o zamítnutí dotace pro 
rok 2022. 
 
 Mgr. Rataj informoval členy výboru o problémech s vyúčtováním dotace od OMS 

Olomouc. 

 

7. Informace o stavu členské základny k 28.11. 2021, (Brzkovská) 
 Matrikářka Ing. Brzkovská informovala o počtech členů klubu 

756 členů + 20 ministerstva – pro zasílání knihovnám. 

128 členů zaplaceno pouze na r. 2020 

Bylo rozhodnuto o překlopení členů neplatičů do neaktivních v matrice. 

Za r. 2021 45 nových členů. 

Počty podle poboček: 

JM 176, StČ 147 (-40 členů), VČ 144, JČ 91, SM 89, SvČ 52, ZČ 43. 

Nový člen Michal Pisko Kladno – schváleno. 

  

8. Klubové zkoušky a soutěže 2021 (včetně pohárů), hodnocení výcvikového roku 
(Suchánek) 
  

Zpracoval podle došlých přihlášek výcvikář Aleš Suchánek 

 

SOUTĚŽ NEJLEPŠÍ ČF 2021 

Výsledky soutěže: 

1. místo Delia z Cecemínských vinic 2960,7 b. 
(Nom. soutěž MRK 277 b.,MFH 491 b., MRK 493 b., MKP 484 b., 3x CACT). 

2. místo Ciara od Pálavských vršků 2664,2 b. 
(ZV 218 b., PZ 276 b., LZ 240 b., VP 100 b., VZ 477 b., BZ 96 b., MFH 447 b.). 

3. místo Chyr z Lívy   1346,7 b. 
(PZ 292 b., LZ 238 b., VP 93 b., VZ 467 b.) 

4. místo Daemon Gothywen  1307,4 b. 
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5. místo Heidy z Lojzova dolu    784,5 b. 

SOUTĚŽ  NEJÚSPĚŠNĚJŠÍ CVIČITEL ČF 2021 
Výsledky soutěže: 

1. místo Tomáš Hubálek   3448,7 b.    
Předvedl: Ciara od Pálavských vršků, Heidy z Lojzova dolu                                     

2. Ing. Jaroslav Novotný   2960,7 b.  
Předvedl:  Delia z Cecemínských vinic 

3. Pavel Řezníček    1307,4 b.  
Předvedl: Daemon Gothywen 

Hodnocení klubových zkoušek a soutěží v roce 2021 z pohledu účasti ČF 
 
KZV  17. 4. 2021                                      OMS Mělník   

Výsledky nebyly dodány. 

 

KZV      18. 4. 2021    OMS Uh. Hradiště 

Zrušeno. 

 

KZV, KPZ 24. 4. - 25. 4. 2021   OMS Přerov 

Zrušeno. 

   

Pohár severočeské pobočky  12. – 13. 6 2021            OMS Litoměřice  

Výsledky nebyly dodány. 

 

Jihočeské derby 7. - 8. 8. 2021   OMS Č. Krumlov         Zrušeno. 

 

Memoriál Františka Housky 10. -12. 9. 2021                            OMS Svitavy 

Přihlášeno 24 ohařů, startovalo17 ČF, 1NDO, 1 SH, 5 psů odhlášeno. 

Vítěz:  ČF Delia z Cecemínských vinic I. cena 491 bodů CACT                           Vůdce:  

Ing. Jaroslav Novotný 

 

MJD 18. - 19. 9. 2021                                                  OMS Olomouc                        

Přihlášeno 14 ohařů z toho 5 ČF. 

Vítěz:  ČF Dar ze Stoprounských vinic I. cena 467 bodů                       Vůdce: Martin 

Navrátil 

 

KPZ    16. 10. 2021    OMS Mělník 

Výsledky nebyly dodány. 

 

9. Příprava Zpravodaje č.1/2022 
 Materiály zaslat do konce prosince 

- úvod – František Kerda 

- termíny spádovek – chabí SM – zajistí Hermann 
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- Informace o konferenci – Rataj 

- adresář – malý  

- Jubilanti + výročí – Dana Brzkovská 

- Informace o chovu Havlát + seznam psů 

- Poháry – hotovo 

- Termíny OLV  - hotovo 

- přihláška Konopiště – Rataj 

- Upozornění pro chovatele Tinka – pozor na asociaci – nezapočítává se do VZ ČMMJ 

 

10. Informace z chovatelské rady (Havlát, Hermann) 
 hodnocení výstav a výběrů do chovu 2021, počet chovných psů + fen 

 Hlavní poradce Ing. Havlát informoval o počtu vrhů k 1.12. 2021 

Zatím 58 vrhů a 360 štěňat ČF 

 

Výstavy – ověřit u p. Fialové – Rataj – k upřesnění dat výstav 

Rozhodčí 

KV s KV Náměšť – Havlát, Hermann 

KV bez KV Červený hrádek Vysloužil 

SV Konopiště – Sobolík 

76 chovných psů + 9 nových + ví o dvou dalších 

Dojde k vyřazení chovných psů narozených v roce 2011. 

Exteriér výsledky poháru: 

Rodrigo z Přerovska 

Ron z Přerovska + 2 další psi 

 

Seznam chovných fen bude upřesněn po jarních kontrolách osrstění. 

 

11. Projednání plánu schůzí na r. 2022 
Plán jednání výboru KCHČF 

30.1. 2022 Perknov 

24.4. 2022 Perknov 

Konference  

5.6. 2022 Perknov 

 Zajistí Rataj 

 

12. Příprava konference klubu a spádových schůzi poboček (Tinka, Kerda, Rataj) 
 Přesunuto na jednání v lednu 2022 

 

13. Projednání požadavků na rozpočet pro rok 2022 
 1000,- Kč JM pobočka na jubilanty 

 Stč.pobočka na pořádané zkoušky 

Další požadavky lze uplatnit emailem u ekonomky klubu. 

 

14. Zprávy členů výboru, kronikářka, mez. sekretář (včetně již proběhlých akcí) 
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 Kerda – nic 

 Havlát – nic 

 Hermann – nic 

 Pavlíková – nic 

 Suchánek – nic 

 Matějáková – propagační materiál – písemné vyúčtování s ekonomkou 

 Brzkovská – nic 

 Rataj – v souvislosti se schůzí výboru a konferencí upozornil na nutnost očkování; 

 Tinka – upozornil na problém neuznávání VZ pořádaných Asociací (profesionálních 

myslivců – držitel oprávnění pořádat zkoušky) při získávání míst na Nominační soutěž. 

- Pro rok 2022 byli na Nominační soutěž na MRK vybráni 3 čeští fousci 

s vůdci Černý, Maša, Plechatý 

 Dočkalová – nic 

 Dostál P. – informoval o úhynu Oskara od Jemiluk na Novém Zélendu 

  - informoval o vývozu 3štěňat do Francie 

  - informoval o vývozu 2 štěňat do JAR 

  - informoval o zájmu o vycvičenou fenu do zahraničí 

  - informoval o nabídce z USA ještě semeno od Erika od Jezárek – nutno 

dohledat vhodnou fenu 

  - Klub v USA bude udělovat titul Dostál šampión 

  - informoval o možnosti pozvat na konferenci MVDr. Radka Musila 

k objasnění problematiky OCD. 

Výbor nesouhlasí, nutno projednat nejprve na chovatelské radě a po jejím doporučení 

výborem KCHČF. 

 

15. Informace o výsledku vyúčtování dotace za rok 2021 – Rataj 
 Vyúčtování MFH doručeno, s OMS Olomouc na zaslání vyúčtování MJD telefonicky 

domluven, čeká na zaslání. 

 

16. Schválení úplného znění Metodiky ověření loveckých vlastností (Rataj podle schůzí 
výboru) 

 Jedná se o úpravu zveřejněného textu podle úpravy provedené a schválené výborem 

KCHČF – Rataj pošle jako součást zápisu. 

 

17. Různé – aktuální záležitosti informace  
 - Ing. Horová – je ráda za zvýšení dotací na MFH 

   - na konferenci se může diskutovat i o OCD. 

 

 - Rataj – přednesl, že byl informován Ing. Sobolíkem o zájmu JČ pobočky v roce 2024 

k výročí uznání ČF FCI pořádat příslušný Memoriál. 

Výbor přesouvá rozhodnutí na lednovou schůzi. 

 
18. Informace z Dozorčí rady 
 - informace z DR budou předneseny na příštím jednání výboru, 
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 - Ing. Morbicer vznesl požadavek, aby veškeré dokumenty byly zasílány na vědomí 

také DR. 

 

19. Diskuse a různé 
 - nic 

 

20. Závěr   
 Jednání výboru ukončil předseda Josef Tinka. 

Příští jednání výboru bude 30.1. 2022 v Perknově bude samostatná pozvánka.  

 

 


